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La incentivació de sectors
estratègics es materialitza
amb la creació, juntament
amb el Consell Comarcal,
del premi Emprenadors,
que vol reconèixer les no-
ves iniciatives empresa-
rials com a eina dinamitza-
dora de l’activitat socioe-
conòmica. En el paquet de
mesures també s’inclou la
demanda que el govern es-
panyol ampliï la tramita-
ció d’urgència a tots els
expedients de contractació
d’obres de les administra-
cions públiques.

En l’àmbit laboral, des
del servei municipal d’in-
formació ocupacional es
treballa per la posada en
funcionament d’una apli-
cació informàtica per di-
namitzar les demandes i
ofertes de treball i, amb
vista a aquest any, s’ha in-
corporat en els plans
d’ocupació un equip auxi-
liar d’ajuda a domicili a
persones dependents, per
la qual cosa s’ha convin-
gut la contractació de 16
aturats majors de 25 anys.

En el paquet de mesures
socials hi ha la dotació
d’una partida d’uns
10.000 euros destinada a
les persones amb intole-
rància al gluten per obtenir
descomptes en la compra
de productes alimentaris
especialitzats i d’una par-
tida de 50.000 euros per
ajudes en les adquisicions
de llibres escolars. Una al-
tra mesura és que els des-
ocupats tindran accés gra-
tuït a les instal·lacions es-

portives. També es tramita
amb entitats financeres la
possibilitat d’establir unes
línies especials del pro-
ducte financer Confir-
ming. Es tracta d’un siste-
ma que ha de permetre als

proveïdors municipals la
possibilitat d’acollir-se
–en unes condicions espe-
cials– a un finançament
immediat o bé a la segure-
tat de cobrament a menys
de seixanta dies posteriors

a la conformitat de les fac-
tures. Finalment es vol
crear una comissió per es-
tudiar els costos i usos dels
diferents centres cívics i
locals cedits a les associa-
cions de veïns.

L’Ajuntament de Figueres impulsa més
mesures socials per afrontar la crisi

Entre les actuacions hi ha la gratuïtat de les instal·lacions esportives per als desocupats

● El portaveu d’ERC a
l’Ajuntament, Francesc
Canet, en el ple d’ahir
va preguntar al govern
municipal sobre els
projectes de fer una zo-
na esportiva a la plaça
de braus i les informa-
cions sorgides que
apunten que el Grup
Riera, que s’ha mostrat
interessat per tirar en-
davant el projecte, ha
fet suspensió de paga-
ments. L’alcalde, Santi
Vila, va respondre que
les informacions són
certes, però que el fet
que l’empresa es trobi
en un procés de concurs
de creditors no signifi-
ca que hagi de fer fallida. De fet, Vila
va defensar que l’empresa continua in-
teressada en el projecte i que espera
que superi aquesta situació.

ERC va preguntar també sobre la re-
lació que això té amb el projecte Poli-
esports, després que l’alcaldessa de Vi-
lafant, Pepi Comalada, acusés Santi
Vila de «deslleials» per voler abando-
nar el consorci per tirar endavant el
projecte. L’alcalde de Figueres va con-
firmar que els serveis tècnics de
l’Ajuntament han començat els tràmits
per abandonar el consorci perquè con-

● El grup municipal del
PP a Figueres va votar en
contra de la proposta per
retirar el títol de fill adop-
tiu de Figueres a Miguel
Primo de Rivera i el d’al-
calde honorari a Francisco
Franco. El regidor popu-
lar, Diego Borrego, va ex-
plicar el seu vot pregun-
tant si «algú ha demanat
perdó pels capellans morts
a la Guerra Civil espanyo-
la?» i assegurant que la llei
de memòria històrica
«s’ha fet de manera esbiai-
xada», i va dir que citava el
president Jordi Pujol. Al
respecte, l’alcalde Santi
Vila va recordar que Pujol
va ser una «víctima» del
franquisme. El tinent d’al-
calde, Pere Casellas, va
respondre que sí que s’ha
demanat perdó pels morts
de la Guerra del 36, però
que un cop acabada el rè-
gim va perpetrar centenars
d’execucions. El portaveu
d’ERC, Francesc Canet, hi
va afegir: «La guerra va
acabar però la repressió,
no». El grup republicà, de
fet, va ser el que va pro-
moure aquesta proposta i
en el ple d’ahir també va
avançar que presentaria
una moció per retirar al-
guns símbols franquistes
encara presents.

● L’Ajuntament de Figueres ha impulsat un
altre paquet de mesures per afrontar el context
de crisi, les quals s’afegeixen a les que ja es van
acordar fa mig any. Les accions aposten per in-
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sidera que no és viable i perquè «les
instal·lacions esportives han de ser a
Figueres per als figuerencs». Vila va
ser contundent i va recordar que els
concursos que s’han obert han quedat
deserts. De fet, va anar més enllà i va
recomanar a l’alcaldessa de Vilafant
que faci el projecte a les dimensions de
la població. «Els dubtes que genera a
les empreses també els comparteixen
la majoria de regidors a Vilafant», va
dir, i hi va afegir que no pot hipotecar el
futur de Figueres amb una inversió fora
de la ciutat.

centivar sectors estratègics com ara les noves
tecnologies, les energies renovables i la logísti-
ca en la mesura que són generadors d’ocupa-
ció. També n’hi ha de caràcter social, com ara
la gratuïtat de les instal·lacions esportives per

als desocupats. Les mesures les van presentar
l’alcalde, Santi Vila, i el regidor d’Hisenda, Al-
bert Ollé. Precisament el regidor va assegurar
que les últimes dades de l’atur xifren el nombre
de desocupats en més de tres mil persones.

La plaça de braus i Poliesports
M.V,

Una imatge de la maqueta de la plaça de braus.

M.V.

El PP s’oposa a
retirar a Franco
el títol d’alcalde
honorari

● L’Ajuntament de Lloret apro-
varà en el ple d’aquest vespre l’or-
denança reguladora dels usos per-
mesos en sòl privat lliure d’edifi-
cació, que afecta bàsicament les
terrasses de locals comercials, bars
i restaurants i amb la qual es vol
posar fi a una situació fins ara il·le-
gal. En aquesta nova ordenança es
limitarà l’ús de les taules i les cadi-
res i es prohibirà la instal·lació
d’estructures metàl·liques. En
canvi es permetran les ombrel·les i
els tendals, tot i que hi haurà una
homogeneïtzació al respecte. La
regulació permetrà les mostres co-

mercials fins a una alçada màxima
d’1,5 metres, que és la mateixa
distància del pas mínim de la porta
de la botiga. La distància de les
taules i cadires respecte de l’edifici
també ha de ser d’un mínim d’1,5
metres. En el cas dels comerços, el
termini per retirar les estructures
metàl·liques és d’un mes, mentre
que el termini per ampliar la llicèn-
cia d’activitat a la zona lliure
d’edificació és d’un any. Pel que fa
a bars i restaurants, els terminis
s’allarguen fins als tres anys.

El PSC –el principal grup de
l’oposició– va mostrar ahir la seva
disconformitat amb l’ordenança i

amb la manera com s’havia elabo-
rat, ja que creuen que «no hi ha ha-
gut consens», va assenyalar la por-
taveu del grup municipal, Lluïsa
Parrilla, i també va dir que el PSC
hi està «bàsicament en desacord»
perquè el seu grup voldria que
«s’hagués de presentar un projecte
en el moment de demanar les lli-
cències». Antoni Garcia (ICV-
EUiA) va afirmar, en canvi, que hi
votaria a favor perquè havien de-
manat unes modificacions i en
principi s’hi han inclòs. Eduard
Coloma (ERC) va anunciar que en
principi «ho veuen bé», però enca-
ra no podia assegurar el sentit de

vot del seu partit perquè havien de
decidir-ho en l’assemblea del par-
tit que es feia ahir al vespre. L’úni-
ca abstenció anunciada és la de
Joaquim Teixidor (GRILL), que
critica que no s’hagin acceptat al-
gunes de les seves demandes i que
la moratòria «deixa una mala he-
rència» al pròxim govern. Avui
també s’aprovarà la bonificació
del 50% als propietaris de la plaça
de braus, que van signar un conve-
ni amb el consistori que inclou la
construcció d’un pàrquing i la do-
nació de 1.700 m². La llicència,
que costava 236.00 euros, queda,
doncs, reduïda a la meitat.

Lloret regula les terrasses de bars i restaurants
J.C. / Lloret de Mar

● Llagostera. L’alcalde
de Llagostera, Fermí
Santamaria, va adme-
tre ahir que l’Ajunta-
ment ha signat un con-
veni amb l’Incasol que
preveu fer un estudi de
viabilitat de la recon-
versió en polígon de la
zona de Can Boada. El
conveni passarà pel
ple, però Santamaria
garanteix que això no
pressuposa que s’acabi
fent el polígon. / D.V.

LLAGOSTERA
Estudi de viabilitat
del nou polígon de
Can Boada

● Sarrià. El portaveu
del PSC, Roger Case-
ro, qualifica d’«error
històric» la decisió de
l’equip de govern de
suprimir els serveis
socials municipals. El
govern va aprovar
amortitzar les places
d’educadora social,
treballadora social i
monitora social. El
PSC pensa que es per-
drà proximitat. / D.V.

SARRIÀ
El PSC critica que
s’eliminin els
serveis socials

● Cassà de la Selva. El
grup L’Alternativa
donarà la seva retribu-
ció econòmica com a
partit, 1.200 euros, al
projecte 50 anys dels
gegants a Cassà.
Aquesta aportació és
cedida després d’una
convocatòria de sub-
venció a les entitats de
Cassà sense ànim de
lucre. / M.B.

CASSÀ DE LA SELVA
L’Alternativa dóna
la retribució del
partit als gegants

● Banyoles.  El passat-
ge que ressegueix el
rec Major entre els
carrers de la Sardana i
Canat portarà el nom
de l’alcalde Llorenç
Busquets, que va ocu-
par el càrrec durant la
República i va ser afu-
sellat el 1939. Demà,
a les onze del matí, es
descobrirà una placa
al passatge. / R. E.

BANYOLES
Dediquen un carrer
a l’alcalde Llorenç
Busquets


